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ĀRKĀRTAS  SĒDES  PROTOKOLS 

Attālināta sēde 

 

2022.gada 3.februāris                                                               Nr.6. 
 

Sēde sasaukta 02.02.2022.plkst. 08:17. 

Sēde atklāta 03.02.2022.plkst. 09:00. 

 

Darba kārtība 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.2/2022 “Par Ķekavas novada pašvaldības 

2022.gada budžetu” apstiprināšanu. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:    

Izpilddirektore Jolanta Jansone, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Aivita Zavadska, Īpašumu 

pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, jurists Jānis Zvaigzne. 

 
 

Žilko atklāj domes ārkārtas sēdi un informē par sēdē iekļauto jautājumu, par sagatavoto lēmuma 

projektu un sēdes norises kārtību. 

 

1.  
Par Ķekavas novada pašvaldības 2022.gada budžeta apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa un Jolanta Jansone.   

Žilko atklāj jautājumu sadaļu (sēdes video un audio ierakstā no plkst. 22:40). 

Jautājumus uzdod Ceļmalnieks, Baire, Jerums, Aigars Vītols atbild Jansone, Melnieks, Variks, Putniņa, 

Variks, Ceļmalnieks.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst 11:00 līdz plkst.11:10.  

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

Turpinās jautājumu sadaļa (sēdes video un audio ierakstā no plkst. 2:15:00).  

Jautājumus uzdod Baire, Cīrule, Aigars Vītols, Andris Vītols, Jerums, Variks, Keisters, atbild Melnieks, 

Jansone, Žilko, Zavadska, Putniņa, Pūriņa, Cīrule, Variks.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst 13:00 līdz plkst.14:00.  
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Žilko atsāk domes sēdi. 

 

Turpinās jautājumu sadaļa (sēdes video un audio ierakstā no plkst. 5:10:00). 

Jautājumus uzdod Aigars Vītols, Jerums, Baire, Cīrule, atbild Jansone, Pūriņa, Pozņaks, Melnieks, 

Žilko, Zavadska, Līcis, Variks, Putniņa. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst 15:35 līdz plkst.15:50.  

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

Turpinās jautājumu sadaļa. Žilko aicina deputātus komentēt savus iesniegtos priekšlikumus. 

Deputāti komentē savus priekšlikumus (sēdes video un audio ierakstā no plkst. 7:00:00) 

Baire, Aigars Vītols, Cīrule un Jerums komentē savus iesniegtos priekšlikumus. 

Jautājumus par iesniegtajiem priekšlikumiem uzdod Variks, Cīrule, Baire, Aigars Vītols, Žilko, 

Ceļmalnieks, atbild Jerums, Aigars Vītols, Baire. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst 17:25 līdz plkst.17:35.  

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

Žilko atklāj debates (sēdes video un audio ierakstā no plkst. 8:40:30). 

Debatē - Variks, Andris Vītols, Aigars Vītols, Karina Putniņa, Ceļmalnieks, Jerums, Keisters, Andris 

Vītols otrreiz, Jerums otrreiz, Baire otrreiz, Geduševa, Baire otrreiz, Cīrule, Putniņa otrreiz, 

Romanovska, Legzdiņa. Jēkabsone, Līcis, Gorkšs, Brigmanis, Geduševa otrreiz.  

Žilko slēdz debates un pauž savu sēdes vadītāja viedokli.  

 

Žilko aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumiem (sēdes video un audio ierakstā no plkst. 10:00:00). 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 50 000 eur jaunas sporta būves (vissezonas izmantošanai) projektēšanai Ķekavas 

novadā, līdzekļus paredzot no Attīstības pārvaldes  Izdevumi par profesionālās darbības 

pakalpojumiem (2232). 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Kristīne Legzdiņa, Viktorija Baire), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Gatis Līcis),  

"Atturas" – 9 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires 

Paredzēt papildus 5000 EUR Ķekavas novada pensionāru biedrībām, līdzekļus paredzot no 

Sabiedriskās attiecības sadaļas kodiem 22311 (5000 eur). 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire),  

"Pret" – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Kristīne Legzdiņa),  

"Atturas" – 9 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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3.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 10 000 EUR jaunu rotaļu elementu uzstādīšanai pie Katlakalna tautas nama, līdzekļus 

paredzot no Pārējā kultūra 2311 koda. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire),  

"Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa),  

"Atturas" – 8 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

4.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt Ziemassvētku saldumu paciņu pensionāriem un pirmsskolas vecuma bērniem līdz 6 gadu 

vecumam 30 000 EUR, līdzekļus paredzot no Administratīvās pārvaldes deputātu mēnešalgas 

(1111) 5000 EUR un Deputātu darbs deputātu mēnešalgas (1111) 25 000 EUR. 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

5.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 500 000 EUR valsts kases aizņēmumu Ceļu investīciju projektiem “Apvienotā gājēju ceļa 

un veloceliņa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, no Egļu ielas līdz 

Pļavniekkalna ielai” un  “Apvienotā gājēju ceļa un veloceliņa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, no Pļavniekkalna ielas līdz Kāpu ielai” būvniecībai 2022. un 

2023.gadā, pašvaldības līdzfinansējumu 2022.gadam ņemot no Pārējie neklasificētie pakalpojumi 

(22391). 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire),  

"Pret" – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

6.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 50 000 EUR Attīstības pārvaldes Pārējie neklasificētie pakalpojumi (22391) un izteikt 

paskaidrojumu par šo pozīciju sekojoši “ Pump track un skeitparku projektiem Ķekavā, Baložos, 

Katlakalnā, Valdlaučos un Baldonē projektēšanai”. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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7.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 50 000 EUR atpūtas vietas iekārtošanai (atpūtas soli, bērnu laukums, u.c. 

labiekārtojuma elementi) pie Daugavas Ķekavas parka teritorijas attīstības plāna ietvaros 

(Labiekārtošanas plāna ietvaros), finansējumu paredzot no Līdzekļiem neparedzētiem 

gadījumiem. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

8.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 10 000 EUR vismaz viena rotaļu laukuma izveidei Krustkalnos, paredzot līdzekļus no 

Izglītības ēkas 22391 koda. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Agnese Geduševa, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

9.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Jaunu un efektīvu apkures katlu iegādei Baldonē, lai samazinātu siltumenerģijas izmaksas 

Baldones izglītības iestādēm un iedzīvotājiem, 200 000 EUR līdzekļus paredzot no Īpašumu 

pārvaldes Ceļu uzturēšana (2246). 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

10.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt vienlīdzīgu attieksmi pret visiem Ķekavas novada skolu bērniem un nodrošināt līdz 

2021./ 2022. mācību gada beigām pašvaldības apmaksātu ēdināšanu līdz 12.klasei, iekļaujot 

finanses sadaļā Brīvpusdienas , līdzekļus pārdalot no Teritoriju apsaimniekošana un Ceļu 

uzturēšanas līdzekļiem. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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11.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Visām pašvaldības iestādēm iekļaut 2023. un 2024.gada budžetos plānotās izmaksas veselības 

apdrošināšanas polisēm, atbilstoši runātajam ar arodbiedrībām un Domes 08.12.2022. 

atbalstītajam priekšlikumam. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

12.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 17 000 EUR Pašvaldības policijas budžetā ēkas "Pie Mārtiņa" hidroizolācijai un 

siltināšanai,  līdzekļus pārdalot no Teritoriju apsaimniekošana. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

13.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 60 000 EUR Zālītes ielas, Krustkalnos asfaltēšanai vai dubultās virsmas apstrādei, 

līdzekļus paredzot no Sabiedriskās attiecības sadaļas kodiem 22311 (5000 eur) , 23142 (4000 eur) 

un Attīstības pārvaldes 22391 (41 000 EUR). 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

 

14.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 40 000 EUR Pļavniekkalna ielas projektēšanai, lai pa to varētu pilnvērtīgi pārvietoties 

sabiedriskais transports (kas varētu kursēt līdz pat Ķekavai), tiktu sakārtota lietus ūdens 

kanalizācija un apgaismojums, līdzekļus ņemot no Teritoriju apsaimniekošanas Nekustamā 

īpašuma uzturēšanas (2244). 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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15.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 30 000 EUR bērnu rotaļu laukuma izveidei Ķekavas parkā, lai to varētu izmantot arī b/d 

Ieviņa audzēkņi, līdzekļus paredzot no Administratīvās pārvaldes deputātu mēnešalgas (1111) 

5000 EUR un Deputātu darbs deputātu mēnešalgas (1111) 25 000 EUR. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa), "Atturas" – 8 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

16.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Ņemot vērā, ka tika iesniegti un izskatīti arī iedzīvotāju budžeta priekšlikumi, lēmumprojekta 

konstatējošo daļu izteikt šādā redakcijā:  

Izskatot Ķekavas novada iedzīvotāju, Ķekavas novada pašvaldības iestāžu, aģentūru un 

struktūrvienību vadītāju iesniegtos budžeta pieprasījumus 2022.gada budžetam, kā arī ņemot vērā 

2021.gada budžeta izpildi, konstatēts, ka budžeta pieprasījumi ir pamatoti ar finanšu 

nepieciešamību un pašvaldības funkciju izpildi. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), “Nepiedalās” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

17.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā līdzekļus 500 000 EUR  sporta un rotaļu laukuma izbūvei Katlakalnā, 

Sporta ielā pie PII Bitīte, līdzekļus paredzot kā prioritāram projektam, ņemot aizņēmumu, 

atbilstoši likumā Par valsts budžetu paredzētajai iespējai 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa), "Atturas" – 7 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

18.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Ņemot vērā, ka naudas balvas par audzēkņu sasniegumiem jau ir paredzētas IKS pārvaldes 

budžetā, paredzēt Baldones mākslas skolas 2022.gada budžetā pieprasītajiem ārvalstu 

braucieniem 2500 EUR, pārceļot no 6422 koda uz kodu 2233 - transporta pakalpojumi 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Atturas" – 3 (Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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19.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Ņemot vērā, ka dome ir pieņēmsi lēmumu par dalību projektā RE ACT, bet tas nav atspoguļots 

budžetā, paredzēt līdzekļus budžetā atbilstoši domes pieņemtajam lēmumam 2022.gadā - 11 

217,30 EUR apmērā no Eiropas Savienības Programmas “Pilsoņi, vienlīdzība, tiesības un 

vērtības” līdzekļiem un 2023. gadā 7 478,20 EUR apmērā no Ķekavas novada pašvaldības 

budžeta līdzekļiem 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
 

   

 

20.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā 80000 EUR Daugamales skolas sporta zāles jumta remontam, 

līdzekļus paredzot no sadaļas Izglītības ēkas koda 22391 50000 EUR un no līdzekļiem 

neparedzētiem gadījumiem 30000 EUR 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa), "Atturas" – 8 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

21.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Turpinot labiekārtot Titurgas ezera apkārtni, paredzēt Īpašumu pārvaldes (Teritoriju 

labiekārtošana) 2022.gada budžetā pastaigu taku iekārtošanai 30000 EUR , līdzekļus paredzot no 

budžeta sadaļas - Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Agnese Geduševa, 

Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

22.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā 100 000 EUR finansējumu Rīgas ielas 36, Ķekavā Iekšpagalma 

teritorijas asfalta seguma atjaunošanai, līdzekļus paredzot no Īpašumu pārvaldes Ceļu uzturēšana 

(2246) 100000 EUR 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 



8 

 

   

23.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Lai netiktu mākslīgi palielināta budžeta ieņēmumu sadaļa, precizēt Nekustamā īpašuma nodokļa 

ieņēmuma sadaļu atbilstoši Ministrijas(MK not.) noteiktajai Ķekavas novada pašvaldības vērtēto 

NĪN ieņēmumu prognozei 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 4 (Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

24.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Ņemot vērā,ka īpašums Kaķīši nav nodots valdījumā pašvaldības aģentūrai SAC, lai mākslīgi 

nesadārdzinātu SAC pakalpojumu cenas, pārcelt 18000 EUR no SAC izdevumiem (2321) 

Kurināmais (Kaķīši) uz Īpašumu pārvaldes budžetu. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

25.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt Baldones kultūras centra 2022.gada budžetā līdzekļus plānotajiem remontdarbiem 

kinoteātra ēkā 70000 EUR , lidzekļus paredzēt no Līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Agnese Geduševa, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

 

26.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt visu pašvaldības iestāžu un aģentūru 2023. un 2024.gada budžeta plānā  nepieciešamos 

līdzekļus  Darba devēja izdevumi veselības, dzīvības un nelaimes gadījumu apdrošināšanai( 

1227), atbilstoši katras iestādes iesniegtajam budžeta pieprasījumam, līdzekļus pārdalot no katras 

iestādes sadaļas Remontdarbi un iestāžu uzturēšanas pakalpojumi (izņemot kapitālo remontu) 

kods 2240 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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27.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā Sadaļā Ceļu uzturēšana 100000 EUR Izceltā krustojuma 

projektēšana un izbūve uz Gaismas ielas krustojumā ar pašvaldības ceļu "A/C V6 (Ķekavas)- 

Putnu fabrika", līdzekļus paredzot no Ceļu uzturēšanas sadaļas 2246 Autoceļu un ielu 

pārvaldīšana un uzturēšana. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Agnese Geduševa, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

28.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā līdzekļus 120 000 EUR prioritāram projektam - skeitparka izbūvei 

Baložos, ņemot aizņēmumu, (atbilstoši valsts budžeta likumā noteiktajai iespējai) 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Agnese Geduševa, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

29.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā 100 000 EUR finansējumu Baldones sporta centra budžetā 

Skeitparka projektēšanai un izbūvei Baldonē, līdzekļus paredzot no budžeta sadaļas Izglītības ēkas 

(22391) Pārējie neklasificētie pakalpojumi 50000 EUR un Ceļu uzturēšana (2246) 50000 EUR 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

30.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā 25000 EUR Ceļu investīciju projektu sadaļā (22391) projekta 

izstrādei gājēju ceļa izbūvei no Mūzikas skolas līdz pagriezienam uz Mercendarbes muižu 

Baldonē, līdzekļus paredzot no sadaļas Izglītības ēkas koda 22391 Pārējie nekvalificētie 

pakalpojumi 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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Sēdē pārtraukums no plkst 19:35 līdz plkst.19:45.  

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

31.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā 25000 EUR Ceļu investīciju projektu sadaļā (22391) finansējumu 

projekta izstrādei gājēju ceļa izbūvei no Mežvidu ielas līdz pagriezienam uz P89 ceļu Baldonē, 

līdzekļus paredzot no sadaļas Izglītības ēkas koda 22391 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Viktorija 

Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

32.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā līdzekļus sporta zāles projektēšanai pie Ķekavas vidusskolas 50 000 

EUR apmērā budžeta sadaļā Izglītības ēkas sadaļā Pārējie nekvalisifikacētie pakalpojumi (22391) 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa),  

"Atturas" – 8 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

33.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā 100 000 EUR finansējumu asfalta seguma atjaunošanai Baložos, 

Kr.Barona iela - Zaļā iela 5 iekšpagalma sakārtošanai,  līdzekļus paredzot no Īpašumu pārvaldes 

Ceļu uzturēšana (2246) 100000 EUR 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Agnese Geduševa, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

34.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā Rotaļu iekārtas uzstādīšanai 5000 EUR Mellupu ciemā pašvaldības 

īpašumā pie SAC ēkas,  līdzekļus paredzot budžeta sadaļā Teritorijas apsaimniekošana (5239) 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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35.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā līdzekļus 500  000 EUR prioritāram projektam - Gājeju celiņa izbūvei 

no Sporta kluba līdz Ziemeļu ielai (V6), ņemot aizņēmumu, (atbilstoši valsts budžeta likumā 

noteiktajai iespējai) 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

36.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā papildus 25000 EUR Attīstības pārvaldes budžeta sadaļā 3262 

Līdzfinansējums ēku siltināšanai , līdzekļus pārdalot no Attīstības pārvaldes 3262 Līdzfinansējums 

ūdenssaimniecības pieslēgumu ierīkošanai 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

37.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā papildus 50000 EUR finansējumu Dalīto škiroto atkritumu laukuma 

izbūvei Baložu pilsētā, līdzekļus paredzot no budžeta sadaļas Izglītības ēkas sadaļā Pārējie 

neklasificētie pakalpojumi (22391) 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

38.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Paredzēt 40 000 EUR projektēšanai Gaismas ielas un autoceļš “V6 Putnu fabrika” krustojuma 

pārveidei, lai to būtu droši sķērsot kājāmgājējiem un velobraucējiem (ceļš no Gaismas ielas uz 

Sporta klubu), līdzekļus paredzot no Sabiedriskās attiecības sadaļas kodiem 22311 (5000 eur) , 

23142 (4000 eur) un no Attīstības pārvaldes (22391). 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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39.priekšlikums no Daces Cīrules - 

Paredzēt 2022.gada budžetā Multifunkcionāla laukuma projekta (Gaismas7) 4.un 5.kārtas 

īstenošanai ledus laukuma tehnoloģiskā risinājuma (saldēšanas cauruļvadu sistēmas kārtas) 

izbūvei un labiekārtošanai 120000 EUR, līdzekļus paredzot ABP , izglītības iestādes ēkas (2239) 

120000 EUR. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 5 (Agnese Geduševa, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

40.priekšlikums no Daces Cīrules - 

Paredzēt 2022. gada budžetā 100 000 EUR finansējumu Ķekavas sporta kluba jumta daļas 

remontdarbiem, līdzekļus paredzot no īpašumu pārvaldes Nekustāmā īpašuma uzturēšana(2244) 

100000 EUR. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 6 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

41.priekšlikums no Daces Cīrules - 

Paredzēt ,Ķekavas novada sporta stadiona I kārtas īstenošana-elektrības pieslēguma izbūve 

(transformatora pieslēgums līdz izvadam), pašvaldības līdzfinansējumu 10000,00 EUR no 

Īpašuma pārvaldes, ēku, būvju būvdarbi(2241)10000,00 EUR 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 6 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

42.priekšlikums no Daces Cīrules - 

Paredzēt 2022.gada budžetā līdzekļus 20000,00 EUR piekļuves nodrošināšanai pie HES dambja 

gala ar pašvaldības nozīmes ceļa, u.c. pasākumiem ABP budžetā, kodā 3262 

(līdz.ūdenssaimn.pieslēguma ierīkošanai)20000,00 EUR. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 12 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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43.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

No Pļavniekkalna skolas piebūvei paredzētajiem 6 miljoniem eiro, 4 miljonus novirzīt jaunas 

Katlakalnas skolas projektēšanai un 1.kārtas būvniecībai, atbilstoši sadalot finansējumu Izglītības 

ēkas sadaļā. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 1 (Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

Jerums precizē – viņa piedāvāto priekšlikumu finansējuma avots būtu 30 tūkstoši ietaupījums, no 

deputātu algu iesaldēšanas, un 20 tūkstoši – no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem, un šis avots 

attiektos uz visiem priekšlikumiem atskaitot Titurgas dabas taku un Baldones kultūras centru. 

 

 

44.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt 2022.gada budžetā jau 2021.gadā paredzētos 50 000 EUR skeitparka izveidei Baložos. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Agnese Geduševa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

45.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt 2022.gada budžetā jau 2021.gadā paredzētos 47 000 EUR strūklakas rekonstrukcijai pie 

Baložu pārvaldes ēkas. 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), "Pret" – 9 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 4 (Agnese Geduševa, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

 

46.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt līdzekļus grantētas pastaigu takas izveidei no Titurgas pludmales līdz Baložu pludmalei 

pie Titurgas ezera, lai tā būtu izejama jebkuros laika apstākļos ar bērnu ratiņiem (no teritoriju 

uzturēšanas budžeta sadaļas). 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Agnese Geduševa, 

Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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47.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt 2022.gada budžetā līdzekļus Kr.Barona ielas asfaltēšanai, līdzīgi kā bija plānots 

2021.gada budžetā. 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 (Agnese Geduševa, Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
 

   

48.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt Baložu baseina projekta atjaunošanas uzsākšanai līdzīgu summu kā Ķekavas v-sk sporta 

zāles projektēšanas uzsākšanai, proti, 20000 EUR. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Viktorija Baire), "Pret" – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 4 (Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

49.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt finansējumu 15000 EUR apmērā, sabiedriskā transporta pieturu projektēšanas 

uzsākšanai pie A7 apvedceļa vietējiem pievadceļiem Titurgā. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

50.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt 25000 EUR veloceļa Baldone-Ķekava trases priekšizpētei. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Agnese Geduševa, 

Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

51.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt 25000 EUR veloceļa Daugmale-Ķekava trases priekšizpētei. 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), "Pret" – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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52.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt vienlīdzīgu pieeju brīvpusdienu apmaksā visā novada teritorijā, 4 nedēļu laikā no 

2022.gada budžeta pieņemšanas. 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Juris Jerums, Juris Žilko, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 3 (Agnese 

Geduševa, Andris Vītols, Kristīne Legzdiņa), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums atbalstīt. 
   

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš saka paldies par deputātu atbalstu, jo tagad nevarēs 

teikt, ka neviens opozīcijas priekšlikums netika atbalstīts. 

 

 

53.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt 50000 EUR Baldones KC projekta realizācijas uzsākšanai- vides pieejamības prasību 

nodrošināšanai un viesmīlības/TIC centra izveidei, atspoguļojot budžeta ieņēmumu prognozē 

paredzamos ieņēmumus no cirsmu izsolēm. 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs), "Atturas" – 6 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

54.priekšlikums no Daces Cīrules - 

Paredzēt, Sporta aģentūras 2022.gada budžetā vienu amata likmi ( 890,00*12=10680,00 EUR 

pirms nodokļu nomaksas) speciālista darbam, vispārējās fiziskās attīstības nodarbībām ar 

īpašajiem bērniem (autisms, kustību, garīgu u.c. traucējumiem) no līdzekļiem neparedzētajiem 

gadījumiem (2275)10680,00 EUR 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
   

 

55.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2022.gada budžetā Īpašumu pārvaldes (Teritoriju labiekārtošana) 30000 EUR iežogota 

suņu pastaigu laukuma ierīkošanai Ķekavā, līdzekļus paredzot no budžeta sadaļas - Līdzekļi 

neparedzētiem gadījumiem. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 3 (Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīt. 
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Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 3 (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Viktorija Baire), 

"Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.2/2022 “Par Ķekavas novada 

pašvaldības 2022.gada budžetu” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Ceļmalnieks budžeta projektu atbalstīju un balsoju “Par”! Tomēr tas nav tāds, kādu vēlētos redzēt 

kā deputāts, kā Daugmales pagasta iedzīvotājs, kā iestādes vadītājs. 

Budžeta projekta sagatavošanas, apspriešanas un apstiprināšanas procesā ir radušās vairākas 

piebildes un iebildumi, ko vēlos pievienot sēdes protokolam. 

Daudzu gadu garumā tiek runāts par iestāžu bāzes un vienreizējiem izdevumiem, bet vienota 

izpratne un, galvenais, praktiskā pielietošana joprojām nav panākta. Manuprāt, bāzes izdevumi ir tie, 

kuri ir “neizbēgami”, prognozējami, piesaistīti konkrētiem lielumiem un aprēķināmi, ņemot vērā šos 

mainīgos lielumus. Vienreiz šos lielumus apspriežot un nosakot, par to atkārtoti, kādu laika periodu, 

nebūtu jāspriež. Kā piemēru var minēt- izdevumi mācību līdzekļiem (bērnu skaits x noteiktā summa), 

veselības apdrošināšana (darbinieku skaits x apdrošināšanai atvēlētā summa), tā pat varētu būt 

izdevumiem par elektrību (vidējais elektrības patēriņš kWh x iepirkuma cena) un visiem citiem 

regulārajiem, prognozējamajiem izdevumiem. Turklāt, lai motivētu iestāžu vadītājus iespējami taupīt, 

būtu jāiekļauj nosacījums, ka ietaupītos bāzes izdevumus var uzkrāt iestādes tāmēs, ja ir norādīts, kādam 

mērķim tas nākamajā gadā tiks izlietots. Tas gan atvieglotu ikgadējā budžeta sagatavošanu, gan veidotu 

priekšnoteikumus motivētai taupībai. 

Savukārt vienreizējie izdevumi būtu plānojami vismaz 3 gadu periodam, lai iestāžu vadītājiem, kuri 

šos izdevumus piesaka un pamato, būtu pārliecība, ka ir sadzirdēti. Protams, ar nosacījumu, ka nākamā 

kārtējā budžeta projekta sastādītāji to respektē. 

No iestādes vadītāja skatu punkta, finansējums par darbiem, kas saistīti ar ēku, telpu remontu un 

uzturēšanas izmaksu samazinājumu, būtu veidojams sekojoši: 

1. Iestāžu vadītāji iesniedz nepieciešamo darbu, vajadzību sarakstu. 

2. Īpašumu pārvaldes attiecīgās jomas speciālisti apseko ēkas, papildina un precizē pieteikto 

vajadzību sarakstu.  

3. Izveido vienotu pašvaldības īpašumu uzturēšanas, remontdarbu plānu vismaz 3 gadu periodam. 

4. Budžeta projektu sastādot, plānu īsteno un koriģē. 

Ieguvums - nosacījumu un plānošanas skaidrība gan iestāžu vadītājiem, gan lēmumu 

sagatavotājiem un pieņēmējiem. 

Kas sagādāja rūgtumu. 

Nav ņemts vērā gandrīz neviens priekšlikums, ko iesniedz daugmalieši. Vienīgais daļēji atbalstītais 

priekšlikums ir par bērnu rotaļu laukumu attīstīšanu. 2022.gada budžetā paredzēti Eur 2500 

vingrošanas iekārtām Daugmales centrā, bet tādi nozīmīgi priekšlikumi kā skolas sporta laukuma 

uzlabošana, velo celiņa izveide, ūdensapgādes problemātikas risinājumi u.c. ir palikuši bez ievērības 

pat izpētes līmenī. Ir neizprotami, ka atbildīgi un šobrīd ietekmīgi kolēģi, kuri skaidro atsevišķu darbu 

iekļaušanu vai neiekļaušanu budžetā, kā attaisnojumu savai izvēlei un rīcībai min darīto vai nedarīto 

iepriekšējās domes laikā, aizmirstot, ka lēmumus sagatavo un to pieņemšanu nodrošina šī brīža 

koalīcija. 
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Tā pat pārsteigumu un zināmu neizpratni raisīja kolēģes Karīnas Putniņas debatēs un diskusijās 

paustais, ka katram deputātam ir iespēja runāt ar pārvalžu vadītājiem un virzīt savas idejas, tā netieši 

norādot, ka nevis dome, nevis budžeta komisija, bet, iespējams, “individuālās” sarunas ir tās, kuras dod 

rezultātu. Kā spilgta ilustrācija šim manam pieņēmumam bija šodienas diskusija starp deputātiem Vītolu 

un Putniņu par kāda skiču projekta un kādas ielas projekta izstrādi Baldonē un iekļaušanu budžetā. 

Šī gada budžeta veidošana, nenoliedzami, ir bijis izaicinājums pašvaldības speciālistiem un domes 

vadībai, tomēr, pats budžeta projekta apspriešanas un pieņemšanas process pēc būtības, manuprāt, ir 

“viltotas demokrātijas” izpausme, jo, jebkādi priekšlikumi, kurus piedāvāja opozīcijas deputāti komiteju 

līmenī, kad praktiski un tehniski budžeta projekta grozījumi ir loģiski veicami, tika noraidīti.  Tas liecina 

par vienu- budžets ir sagatavots un jau akceptēts koalīcijas ietvarā, tas raksturo koalīcijas viedokli par 

lietu kārtību pašvaldībā un ar to mēs dzīvosim. 

 

Priede visus apsveic ar pieņemto budžetu, viņa atvainojas saviem vēlētājiem par to, ka šoreiz balsojumā 

atturējās, jo budžets veidots teritoriāli nelīdzsvaroti un iedzīvotāju vēlmes nav ņemtas vērā.  

Līcis atvainojas, ka pēc šīs garās sēdes sajaucis balsošanas pogas, kas vairs nav maināms, tomēr paziņo, 

ka viņš vēlējies balsot “par”. 

Jēkabsone balsojumā atturējās, viņa ciena gan priekšlikuma iesniedzējus, gan atbalsta pašus 

priekšlikumus, tāpēc nevarēja balsot pret, bet situācijas pēc nevarēja arī balsot par, tāpēc balsojumos 

atturējās. 

Geduševa priekšlikumus nevarēja atbalstīt, jo finansējuma avots bija vai nu neprecīzs, vai pilnībā 

izslēdza kādu citu aktivitāti, ko nevar pieļau, jo tas nav loģiski. Tomēr viņa aicina priekšlikumus aktivizēt 

pie budžeta grozījumiem, tāpat viņa lūdz deputātus piedalīties darba procesā laicīgi, jo kopā var panākt 

labāku rezultātu. Budžetu viņa atbalsīja, jo pašvaldībai ir jāstrādā un ir likuma normas, kas nosaka, ka 

budžetu jāpieņem. Viņa saka paldies administrācijai un struktūrvienību vadītājiem. 

Jerums balsojumā atturējās, budžets ir tāds, kāds ir, tomēr aicina būt izlēmīgākiem savu ieceru 

realizācijā, jo uzskata, ka lābāk strīdēties par to ko darīt, nevis par to – darīt vai nedarīt. Viņš tomēr 

aicina atgriezties pie lēmuma par detutātu un domes vadības algu iesaldēšanās. 

Baire balsoja pret, viņa atgādinu teicienu – “vilks paēdis un kaza dzīva”, šoreiz viņai liekas, ka “kaza 

nav izdzīvojusi un vilks joprojām nav paēdis”. Baire cer uz budžeta grozījumiem, tomēr šādu budžetu 

atbalstīt nevar. 

Aigars Vītols pauž viedokli, ka varētu budžetu atbalstīt, ja kaut viens priekšlikums būtu ticis atbalstīts, 

viņš cer, ka visdrīzākajā laikā būs budžeta grozījumi, kuros tiks ņemti vērā viņa priekšlikumi. Vītols 

uzskata, ka arī šoreiz viņa priekšlikumiem bija norādīts finanšu avots, kas neizslēdza jau esošos 

iekļautos darbus. 

 
Sēdi slēdz plkst. 20:35 

 

Sēdes vadītājs:        (1PARAKSTS) J.Žilko 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    V.Milbrete 
 

1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU ELEKTRONISKO  PARAKSTU  UN  

SATUR  LAIKA  ZĪMOGU 


